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陳思維律師為世博科技顧問股份有限公司經理及律師，致力於服務電信和無線網絡、

半導體、液晶顯示器、汽車、消費電子和醫療設備產業之客戶。 

陳思維律師主要專注於國際知識產權，專利交易，合併和收購以及國際商業交易的事

務。此外，他對於私營及上市公司之專利貨幣化方面擁有豐富的諮詢經驗，其經驗包

含美國地方法院、美國專利審判上訴委員會、美國國際貿易委員會、杜塞爾多夫德國

地方法院以及德國聯邦的案件專利訴訟諮詢。此外，作為併購作業的一部分陳思維律

師定期會提供其客戶專利評估、自由運營以及專利盡職調查方面的建議。 

 

Warren Chan is a manager and practicing attorney in Wispro’s Taiwan office, representing 

clients across a spectrum of industries, including telecommunications and wireless 

networks, semiconductors, liquid crystal display, automobiles, consumer electronics, and 

medical devices. 

Mr. Chan devotes a significant portion of his practice to matters involving international 

intellectual property, IP transaction, merger, and acquisition, and international business 

transaction. He has extensive experience in counseling privately and publicly held 

corporations on patent portfolio monetization, including patent litigation consulting for 

cases before the U.S. District Courts, U.S. Patent Trial Appeals Board, U.S. International 



Trade Commission, the German District Court of Dusseldorf, and the German Federal 

Patent Court. Additionally, Mr. Chan regularly advises clients on patent evaluation, 

freedom to operate (FTO), and IP due diligence as part of M&A.  

Education and Admissions 

電腦工程學士學位 

B.A., Computer Science 

美國洛杉磯 羅耀拉法學院 法律博士 

J.D., Loyola Law School, Los Angeles  

加州律師 

Bar of California 

Professional Background 

華碩電腦 費利蒙 

ASUS Computer International, Fremont 

世博國際商務法律事務所 台北 

Wispro Law Offices of International Commerce, Taipei 

Primary Practice 

國際專利訴訟、專利交易、併購、國際商業交易 

International Intellectual Property Litigation, IP Transaction, Merger and Acquisition, 

International Business Transaction. 

Practice Area 

私營與上市公司專利貨幣化諮詢，其諮詢服務包含:  

1.美國地方法院、美國專利審判上訴委員會、美國國際貿易委員會、杜塞爾多夫德國

地方法院以及德國聯邦案件審理的專利主張和訴訟諮詢 

2.商標侵權訴訟 

3.授權及收購之專利評估，執業領域包含: 併購作業中的合約談判和草擬以及盡職調查 



產業經驗包含了電信和無線網絡、半導體、液晶顯示器、汽車、消費電子和醫療設備。 

 

Counsels privately and publicly held corporations on patent portfolio monetization, 

including: (i) patent assertion and litigation consulting for cases before the U.S. District 

Courts, U.S. Patent Trial Appeals Board, U.S. International Trade Commission, German 

District Court of Dusseldorf, and German Federal Patent Court; (ii) trademark infringement 

litigations; and (iii) patent evaluations for licensing and acquisition. Practice area also 

includes: (iv) contract negotiation and drafting; and (v) due diligence as part of M&A. 

Industry experience includes telecommunications and network technology, 

semiconductors, liquid crystal displays, automobiles, consumer electronics, and medical 

devices.  
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